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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  10.05.21 Kl.: 18.30-20.30                                                                          

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde nr.: 9 (2020/21)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 20/21: 17.08.20, 15.09.20, 22.10.20, 19.11.20, 14.12.20, 19.01.21, 
24.02.21, 08.04.21, 10.05.21, 08.06.21 

 

Tilstede:  

Sanne Lantow-Humble, Caglayan Saglicak, Sofia Yildirim, Katja Tachau, Mads Langgaard 

Mørkedal, Bettina Kjærbye, Daniel Sølvertorp, Sofia Yildirim, Michael Brix, Lone Kristen-

sen, Allan Søvind Jensen, Jakob Jensen 

 

Fraværende med afbud:  

Bettina Kjærbye 

 

Fraværende:  

Sofia Yildirim, Katja Tachau

Dagsorden 
     

Punkter til orientering:   Referat: 

1. 
Meddelelser. (10 min.) 
a) Formand 
 
b) Ledelsen 
- Elevtal 
 
- Økonomi  

 
- Sygestatistik 

 
c) Medarbejderrepræ-
sentanter 
 

  
a) Formand 

Det går meget bedre med kommunikationen 
 
Spørgsmål omkring spirebørn. Hvad med de børn, som ikke kom-
mer fra de tilknyttede børnehaver?   
 
De bliver inviterede med deres forældre på besøgsdage. Sidste 
år var der 2 børn. I år er der ingen børn (Allan) 
 
Forældremøder?  
Det kan vi ikke sige noget om pt. pga. corona restriktioner. Dog 
holder vi forældremøder i starten af skoleåret (sandsynligvis frem-
rykket). 
 
 
b) Ledelsen 
- Elevtal: 364 
 
- Økonomi: - 1.798.000 mio. kr. totalt set til slut på året – 35.000 

kr. på året, som tallene ser ud nu. Der kan dog sagtens fore-
komme svingninger begge veje 
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- Sygestatistik: 
Lige under 5 % (lærer) 
3,6 % (SFO/ Klub) 
Samlet 4,64 

 
c) Medarbejderrepræsentanter 
 
Lone:  
Mere og mere normal hverdag 
Fagfordelingen er på hold lige i øjeblikket 
God stemning, alt er godt 
Spirebørnene er begyndt – det er meget glædeligt 
 
Michael: 
Tættere på hverdagen 
Stadig udfordrende med corona begrænsninger 
2. klasserne er kommet i klubben, hvilket går godt 
Spirebørnene er begyndt – det går godt 
 
Mobilpolitik i klubben: Der bruges kun mobil hvis der er lavet af-
tale om at barnet har brug for at kontakte forældre 
Det går godt. Børnene har haft let ved at acceptere det. Der ar-
bejdes meget på at sørge for aktiviteter, som børnene ikke kan 
derhjemme. 
Mobiler bruges kan blive brugt som en del af en leg, f.eks poke-
mon tur 
 

2. 
Elevrådet. (3 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 
Rettighedsskole  
(2 min.) 
Ledelsen orienterer. 
 

 
 
3. Juni: Elevråds generalforsamling i DSE, skal foregå online 
Der er blevet arbejdet videre temaet, der handler om at vi skal tale pænt 
til- og om hinanden. 
 
 
Elevworkshopdag14. april med UNICEF – gik rigtig fint. 
 

3.  
Dagmarskolen siden 
sidst  
(25 min.) 
 

Mandag sidste uge var der spirestart. Det foregik udendørs. På 
trods af vejret var det en rigtig god opstart 
 
Tirsdag sidste uge blev der meldt ud om yderligere åbning af DK, 
herunder at 5./ 6. klasse skulle tilbage fuld tid på skolen. 
 
5. – 6. klasser tester en gang om ugen. Der opfordres til at børnene 
også testes andre steder. 
 
Der er taget de nationale trivselsmålinger i alle klasser 
 
Fagfordelingen fortsætter 
 
En lærer har sagt op 
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Vi søger en ny musiklærer 
 
Vi arbejder på vores virksomhedsstrategi: 
 
Indsatsområder, f.eks i forbindelse med inklusion: Generelt for hele 
personalet, Inklusionsindsatser, ”Mellemløsninger” 
 
Der har været skolebestyrelsesvalg. Næste gang er Lones sidste 
gang i bestyrelsen. Stine Salomon indtræder i stedet for. Michael 
fortsætter. 
 
 
 

 
Elever går hjem efter dette punkt 
 
Punkter til beslutning:   Afgørelse: 

4. §16B – nedsat sko-
letid, som så giver 
flere to-lærertimer 
(15 min) 

Ledelsen foreslår at vi i lighed med de seneste år nedsætter sko-
letiden for til gengæld at have to lærere på i minimum det tilsva-
rende antal timer med henblik på co- teaching, holddeling m.m. 
 
Vedtaget 

5. Godkendelse af 
timefordelingsplanen 
for skoleåret 21/22 
(10 min.) 

ASJ fremlægger forslag (tilsvarende planen for dette skoleår – 5. 
årg. bliver dog tilbudt svømning i efteråret 2021, da de ikke har 
kunnet komme af sted i dette forår). 
 
Vedtaget 

6. Godkendelse af 
oplæg til klassedan-
nelsesprocedure på 
kommende 0. årgang 
(10 min.) 

På baggrund af erfaringer fra dette skoleår lægger vi op til at vi 
laver en ”combi-model” mellem normal klassedannelse og den 
udskudte klassedannelse vi lavede dette skoleår. 
 
Vedtaget 

 
Punkter til drøftelse:   

7. Kommunikationen 
har haltet under co-
rona på nogle punk-
ter – Hvad er status? 
(20 min) 
 

Hvordan går det kommunikationen fra klasser/lærere til hjemmet? 
(På baggrund af snakke de sidste gange og tiltag, som ledelsen 
har sat i værk – hvordan går det så?) 
 
Det går bedre med kommunikationen mellem skole og hjem. 
Bedre informationer om ugen, skema. ”Uge rapporten er god” – 
skrevet på AULA  
 

 
Øvrige punkter 

8. Opstart af arbejdet 
med revidering af 
trivselsrammen/anti-
mobbestrategien  

 

Allan redegør for behovet for at revidere antimobbestrategien/triv-
selsrammen. Fra individ til fællesskab. 
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9. Eventuelt. (3 min.) 
 

Koster det skolen noget at vi skal bruge tid og resurser (materialer) 
på at corona – teste? Nej, skolen får godtgjort udgifter. 

 
Punkter til kommende møder: 

 Revidering af Trivselsramme 

 
 


